



PRESS RELEASE / PRESSEMITTEILUNG

Luxembourg, 16.01.2020

Luxembourg will host elite swimmers @ Euro Meet

The final countdown - seven days to go before the swimming world will look to Luxembourg when Olympic champions, world champions and world record holders meet from 24 to 26 January at the National Aquatic Centre d'Coque. 785 athletes from 29 nations have registered for the 22nd Euro Meet. Looking at the preliminary entry list, further top stars catch the eye.

Besides Olympic Champion Florent Manaudou the "tricolore" will be represented by Charlotte Bonnet: European Champion 2018 over 200m freestyle; Jérémy Stravius: Olympic Champion 2012 with the 4x100m relay and Aurélie Muller: World Champion 2015 over 10km freestyle.

The Italians will send Nicolò Martinenghi: Junior World Record holder (50; 100m breaststroke); Thomas Ceccon: two-time Junior World Champion 2019 and Ilaria Bianchi: World and European Champion 2012 on the short course over 100m butterfly.

The Ukraine is represented by its top stars Andriy Govorov: World record holder over 50m butterfly and European Champion 2016 and 2018; Mykhaylo Romanchuk, Short Track World Champion and European Champion 2018 as well as two times Vice World Champion 2017 and 2019 over 1500m freestyle and Daryna Zevina, second of the Short Track World Championships and European Champion 2016 over 200m backstroke.

Check out the latest news, program and ticket sale on www.euromeet.lu & [Facebook](https://www.facebook.com/euromeet) & [Twitter](https://twitter.com/euromeet)

+++++

Schwimm-Elite zu Gast auf Kirchberg

Der Count Down läuft: in sieben Tagen blickt die Schwimm-Welt nach Luxembourg, wenn vom 24. bis 26. Januar Olympiasieger, Weltmeister und Weltrekordler in der Coque aufeinandertreffen. 785 Athleten aus 29 Nationen haben sich für das 22. Euro Meet angemeldet. Beim Blick auf die vorläufige Meldeliste fallen weitere Top-Stars ins Auge.

Neben Olympiasieger Florent Manaudou wird die „Tricolore“ u.a. durch Charlotte Bonnet: Europameisterin 2018 über 200m Freistil; Jérémy Stravius: Olympiasieger 2012 mit der 4x100m Staffel und Aurélie Muller: Weltmeisterin 2015 über 10km Freiwasser vertreten sein.

Die Italiener entsenden Nicolò Martinenghi: Junioren-Weltrekordler (50; 100m Brust); Thomas Ceccon: zweifacher Junioren-Weltmeister 2019 sowie Ilaria Bianchi: Weltmeisterin und Europameisterin 2012 auf der Kurzbahn über 100m Schmetterling.

Die Ukraine ist mit ihren Top-Stars Andriy Govorov: Weltrekordler über 50m Schmetterling und Europameister 2016 und 2018; Mykhaylo Romanchuk, Kurzbahn-Weltmeister und Europameister 2018 sowie zweifacher Vize-Weltmeister 2017 und 2019 über 1500m Freistil und Daryna Zevina, Zweite der Kurzbahn-WM und Europameisterschaft 2016 über 200m Rücken.

Euro Meet Media Services